
PROTOKÓŁ  NR XXI / 16
z sesji, która odbyła się dnia 9 sierpnia 2016 roku o godz. 11.00 w sali konferencyjnej  

Urządu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli radni Rady Miejskiej w Bojanowie, Burmistrz Bojanowa pan Maciej
Dubiel, Zastępca Burmistrza , Sekretarz pan Krzysztof Kurpisz, Skarbnik pani Patrycja Kubiak,
radni powiatowi, radca prawny, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo.
W sesji uczestniczył również Powiatowy  Lekarz Weterynarii pan Marian Gross, który przedstawił
prelekcję  multimedialną na temat afrykańskiego pomoru świń. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  XXI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  przewodniczący  pan  
Jarosław  Bartkowiak,  po  czym  stwierdził,  iż  na  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji

uczestniczy 10 radnych (nieobecni radni: Zygmunt Maćkowiak,Wiesława Świerzewska, Krzysztof
Wodecki,  Józef Czerwiński,  Marek Kotlarczyk) jest ona zatem władna obradować i  podejmować
prawomocne uchwały- Przewodniczący Rady zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są
zapytania bądź propozycje zmian. Nikt z obecnych zmian do przedmiotowego porządku obrad nie
wniósł w związku z powyższym porządek XXI sesji przedstawia się następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokołu Nr XX/16 z sesji, która odbyła  się w dniu 30 czerwca 2016 roku.
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.
6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
7.Podjęcie uchwał w sprawie:

1)zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie 
kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach położonych na terenie Gminy Bojanowo,
2) uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 2016
roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji przy ulicy Żwirki

i Wigury w Bojanowie i Gołaszynie”,
3) udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu,
4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,
5) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016 – 2019,
6) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok,

8.Odpowiedzi na zapytania radnych.
9.Wolne głosy i wnioski.
10.Zakończenie.

Do pkt. 3.Przyjęcie protokołu Nr XX/16 z sesji,  która odbyła  się w dniu 30 czerwca 2016
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła  się dnia 30 czerwca 2016 roku nie
wniesio uwag pisemnych i ustnych przewodniczący obrad zawnioskował o przyjęcie powyższego
protokołu bez odczytywania. Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 10
„za”. W związku z powyższym protokół Nr XX/16 z sesji, która odbyła się 30 czerwca 2016 roku
przyjęto bez odczytywania.
Przewodniczący Rady oddał głos panu Marianowi Grossowi Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii,



który przedstawił prelekcję dotyczącą afrykańskiego pomoru świń. Prelekcja w formie papierowej
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Jako  pierwszy  głos  zabrał  radny  pan  Maciej  Jagodziński,  który  zaproponował  aby  powyższą
informację rozpowszechnić przede wszystkim na wioskach. 
Pan Gross zgodził się z powyższą propzycją; kończą się żniwa, rolnicy będą mieli więcej czasu na
spotkania. Pan Gross zwrócił się również z prośbą do pana Ryszarda Bijaka kierownika Zespołu
Doradców WODR w Gołaszynie o pomoc w rozpowszechnianiu przedmiotowej informacji.
Obecny na  sesji  pan  Ryszard  Bijak  zaoferował  Swoją  pomoc  w rozpowszechnianiu  powyższej
informacji. 
Radna Renata  Jagodzik  zapytał  czy kiszonka z  kukurydzy zabezpieczona na  polu  może zostać
zarażona  przez  chore  dziki.  Pan  Gross  –  Powiatowy  Lekarz  Weterynarii  powiedział,  iz
przechowywanie paszy w polu może być niebezpieczne, szerzy się gruźlica ; pierwszy przypadek
gruźlicy odnotowano w rzeźni – 20 sztuk było dotknięte chorobą. Na Litwie stwierdzono około 60
przypadków. 
Pan Ryszard Bijak radny powiatowy zapytał czy weterynaria dysponuje adekwatnymi ulotkami lub
materiałami informacyjnymi w przedmiotowej sprawie. 
Pan Marian Gross Powiatowy Lekarz Weterynarii  poinformował,  iż dysponują ulotkami z 2014
roku, czekamy na aktualne. Za powyższe odpowiada Główny Lekarz Weterynarii. Po zakończeniu
dyskusji przewodniczący obradom podziękował panu Marianowi Grossowi i przystapił do realizacji
kolejnego punktu obrad.
 
do 4.Zapytania radnych.

Nie było.

Do pkt.  5  Informacja  Przewodniczącego Rady  Miejskiej  o  działaniach podejmowanych w
okresie międzysesyjnym.

Przewodniczacy  Rady  pan  Jarosław  Bartkowiak  zapoznał  z  reprezentacją  Rady  w  okresie
międzysesyjnym.  Pytań  nie  było.  Pisemna  informacja  stanowi  załącznik  nr  3 do  niniejszego
protokołu. 

Do pkt.  6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych
zarządzeniach.

Burmistrz  Bojanowa  pan  Maciej  Dubiel  zapoznał  uczesników  sesji  z  reprezentacją  Gminy
Bojanowo w okresie międzysesyjnym.  Pytań nie było. Uczestnicy obrad zapoznani zostali również
z zarządzeniami w okresie międzysesyjnym. Pan Burmistrz poinformował, iż został rozstrzygnięty
konkurs na dyrektora przedszkola w Trzeboszu. Złożono jedną ofertę – pani Katarzyna Kowalska,
która uzyskała również rekomendację władz Bojanowa.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu, natomiasta informacja o zarządzeniach
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
1)  zasad  i  trybu  udzielania  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy  Bojanowo  na  dofinansowanie  

kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach położonych na terenie Gminy Bojanowo,

Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława Świerzewska, Marek Kotlarczyk oraz Tomasz Wałkiewicz).
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  9  sierpnia  2016  roku  w  sprawie  zasad  i  trybu



udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie kosztów  wymiany
źródeł ciepła w budynkach położonych na terenie Gminy Bojanowo, stanowi  załącznik nr 6 do
protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) uchylenia Uchwały Nr XVIII/125/16 Rady Miejskiej  w Bojanowie z  dnia 29 kwietnia
2016 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji przy ulicy Żwirki i
Wigury w Bojanowie i Gołaszynie”,

Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława Świerzewska, Marek Kotlarczyk oraz Tomasz Wałkiewicz).
 Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9 sierpnia 2016 roku w sprawie uchylenia Uchwały
Nr  XVIII/125/16  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  29  kwietnia  2016  roku  w  sprawie
zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim  Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w
Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji przy ulicy Żwirki i Wigury w Bojanowie i
Gołaszynie”, została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu,

Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława  Świerzewska,  Marek  Kotlarczyk  oraz  Tomasz  Wałkiewicz).  Uchwała  Rady
Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  9  sierpnia  2016 roku w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
Województwu Wielkopolskiemu, została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,

Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława  Świerzewska,  Marek  Kotlarczyk  oraz  Tomasz  Wałkiewicz).  Uchwała  Rady
Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  9  sierpnia  2016 roku w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
Powiatowi Rawickiemu, została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
5.  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016 – 2019,

Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława  Świerzewska,  Marek  Kotlarczyk  oraz  Tomasz  Wałkiewicz)..Pani  Skarbnik
Patrycja Kubiak poinfomowała o zmianach jakie zostały wprowadzone do projektu uchwały. Pytań
nie było.  Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 9 sierpnia 2016 roku w sprawie zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016 – 2019, została podjęta i stanowi
załacznik nr 10 do protokołu. 
Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:



6) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok,\
Projekt uchwał został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań  nie było, w związku
z powyższym przystąpiono do podjęcia uchwały. Za podjęciem uchwały głosowali wszysycy obecni
na  sesji  radni  –  9  „za”  (nieobecni  radni:  Józef  Czerwiński,  Zygmunt  Maćkowiak,  Krzysztof
Wodecki,Wiesława  Świerzewska,  Marek  Kotlarczyk  oraz  Tomasz  Wałkiewicz)..Pani  Skarbnik
Patrycja  Kubiak  poinfomowała  o  zmianach  jakie  zostały  wprowadzone  do  projektu  uchwały.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9  sierpnia 2016 roku w sprawie  zmiany uchwały
budżetowej na 2016 rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 8 Odpowiedzi na zapytaia tadnych .

Nie było.

Do pkt. 9. Wolne głosy i wnioski.

Jako  pierwszy  głos  zabrał  pan  Ryszard  Bijak,  który  poinformował  iż  WODR  wraz  z  Gminą
Bojanowo organizowane są targi „Wielkopolska Wieś zaprasza” . Impreza odbędzie się dnia 
3  września  br.  W programie  przewiduje  się  wystawę  drobnego  inwentarza  oraz  wiele  innych
atrakcji.
Radny Maciej Jagodziński zapytał o spółdzielnie socjalne PISOP, jakie płyną z tego korzyści, jakie
są granty. 
Całośc inestycji to 100.000,- , tzw. pens; granty można realizowac do końca 2017 roku.je to około
1500,- zł. .

Radny  Rady  Powiatu  Rawickiego  pan   Ireneusz  Młynek  poinformował  o  inwestycjach  jakie
poczyniło Starostwo Powiatowe w Rawiczu na terenie Gminy Bojanowo a dotyczące dróg. Od
wiosny remontowane były pewne odcinki dróg m.in. odcinek w Zaborowicach zniszczony przez
wysokotonażowe samochody, które jeżdziły przez wieś wożąc materiałna budowę S5.
Pan Burmistrz również podjął również temat naprawy dróg gminnych. Problemem jest podkład z
widuktu w kierunku Trezbosza – należy go wymienic , naprawić, gdyż się obsuwa.Mozna to zrobić
tłuczniem. Problem stanowi również droga w Gościejewicach; należy pomyśleć tam o ograniczeniu
prędkości. 

Do pkt.10 Zakończenie

W związku z wyczerpaniem porządku XXI sesji  Rady Miejskiej  w Bojanowie przewodniczący
obradom pan Jarosław Bartkowiak dziekując wszystkim za przybycie zamknął posiedzenie o godz.
12.10.

protokolant:
Beata Sikora
inspektor


